

### Open Ear True Wireless Earbuds

#### User's Guide

#### Pods O3 V1

2025-03\_A01

#### Appearance & Controls

**Charging Case**

**Earbuds**

Touch Area Single-Click Call: Answer	Touch Area Double-Click Music: Play/Pause Call: Reject/Hang up
Touch Area Triple-Click Music: L, Previous Song, R, Next Song	Touch Area Long Press Activate or turn off voice assistant

**Packing list**

- Earbuds & Charging case \*1
- User guide \*1

#### How to wear

1. Take out the earbuds and place it above the ear.
2. Rotate it backward along the auricle to the proper position.

#### Power on & Connect

**1. Power on/off**  
Automatically power on when open the charging case. Automatically power off when the earbuds put back in the charging case and close the cover.

**2. Pairing mode**  
First pairing: after the new earbuds turn on for the first time, it automatically enters the pairing state.  
Re-pair: press and hold the touch area on both sides of the earbuds for 5s to clear the pairing history, then it automatically enter the pairing mode. The white light of earbuds will flash quickly and turn off after successfully connected.

**3. Automatic reconnection**  
After the earbuds have been paired to a device, open the charging case, and it will automatically connect back to the recently connected device. If the automatic reconnection fails, operate on the wireless screen of the device to connect.

#### Important Safety Instructions

Before using and operating the equipment, please read and abide by the following precautions and keep the instructions properly.

1. When using the device to listen to music or calls, it is recommended to use the appropriate volume (required for music or calls to avoid hearing damage).
2. Please use and store the equipment and accessories within the temperature range of -5°C~35°C. When the ambient temperature is too high or too low, it may cause equipment failure.
3. Please place the device or its accessories in a ventilated, cool place without direct sunlight.
4. Please keep the equipment and accessories out of the reach of children. Children may damage the equipment and accessories unintentionally or swallow small parts and cause danger.
5. In places where the use of wireless devices is prohibited, please abide by the regulations of the place and turn off the device.
6. When using this device, please keep a distance of at least 15 cm from implanted medical devices (such as pacemakers, etc.).
7. Stop using the device before cleaning and maintaining the device, please use a clean and dry soft cloth to wipe the device.

#### Warnings

1. Do not use the device while driving, riding a bicycle, operating machinery or doing work that requires attention to external sounds.
2. Do not place the device near heat or fire.
3. Do not use heating tools (such as: microwave ovens or hair dryers, etc.) to dry the device.
4. Do not subject the device and its accessories to strong shocks or vibrations.
5. Do not disassemble or modify the device and its accessories without authorization.
6. Do not use the device during thunder rooms. Thunderstorms may cause abnormal operation of the device and increase the risk of electric shock.
7. Use of unapproved or incompatible power sources and chargers may cause malfunction, fire, explosion or other dangers!

**FCC regulatory conformance**

LABEL: FCC ID: 2BATA401032397    Right FCC ID: 2BATA401032397  
FCC Compliance Statement: This device complies with Part 15 of the FCC rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) the device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void your authority to operate the equipment.

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If the equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

The SAR limit of FCC is 1g 1.6 W/kg. Device has also been tested against this SAR limit. According to this standard.

80mm

75mm

### 开放式耳机

#### Pods O3 V1

使用手册

#### 外观和控制

**充电盒**

**耳机**

触控区域双击 通话：接听电话	触控区域单击 提示：播放/暂停 提示：接听来电/接听电话
触控区域三击 提示：关闭耳机，上一首，右点耳机，下一首	触控区域长按 激活或关闭语音助手

**包装清单**

- 耳机及充电盒\*1
- 使用手册\*1

#### 如何佩戴

1. 取出耳机并放置于耳朵上方
2. 沿耳廓向耳后旋转耳机至合适位置

#### 1. 开机/关机

打开充电盒耳机自动开机，将耳机放回充电盒耳机自动关机。

#### 2. 无线配对

**首次配对：**取出耳机首次开机后，会自动进入配对状态。  
**重复配对：**若长时间耳机再佩戴时建议长按后盖复位按钮，耳机白灯闪烁，进入配对模式。

#### 3. 自动连接

耳机已配对的设备连接成功后，打开充电盒，耳机将自动连接至连接过的设备。若自动连接不成功，请在设备的无线屏再进行手动操作。

#### 安全信息

在使用本产品前，请阅读与遵守下列注意事项并妥善保管说明书。

**提示**

1. 长时间聆听音乐会损伤听力，建议将音量控制在舒适的音量，以免损伤听力。
2. 请在温度 5°C~35°C 范围内使用及存放设备及配件，当环境温度过高或过低时，可能会导致设备故障。
3. 请勿将设备或配件放置在通风、阴凉、无阳光直射的地方。
4. 请勿将设备及配件置于儿童接触不到的地方，儿童可能无意损坏设备及配件或吞下小零件导致危险。
5. 在禁止使用无线设备的场所，请遵守场所规定并关闭设备。
6. 在使用本设备时，请与植入的医疗设备(如起搏器等)保持至少 15 厘米的距离。
7. 清洁、维护设备前停止使用设备，请使用清洁、干燥的软布擦拭设备。

**警告**

1. 请勿在驾车、骑行、行走、操作机械或从事需要专注并需工作的使用设备。
2. 请勿将设备靠近明火。
3. 请勿使用加热工具(如：微波炉或吹风机等)对设备进行干燥处理。
4. 请勿使设备及配件受到强烈的冲击或震动。
5. 请勿擅自拆卸或改装设备及其配件。
6. 请勿在潮湿天气下使用设备，潮湿可能导致设备工作不正常，并增加触电的风险。
7. 使用未经认可或不兼容的充电器、充电器，可能引发故障、火灾、爆炸或其他危险。

#### 产品中有害物质的名称及含量

有害物质	有害物质					
	铅	汞	镉	六价铬	多环芳烃	邻苯二甲酸酯
印刷电路板	X	0	0	0	0	0
连接器	X	0	0	0	0	0
电池	X	0	0	0	0	0
塑料零件	0	0	0	0	0	0
线材	X	0	0	0	0	0

有害物质含量 < 0.1% (0.1%~0.1% 的范围内)

0：表示有害物质含量在欧盟 RoHS 指令中的限制浓度 (0.1% / 0.01% 质量比) 以下。  
X：表示有害物质含量在欧盟 RoHS 指令中的限制浓度 (0.1% / 0.01% 质量比) 以上。  
注：以上信息仅供参考，不作为法律依据。

10：表示有害物质含量在欧盟 RoHS 指令中的限制浓度 (0.1% / 0.01% 质量比) 以上。

#### 产品保修卡

产品型号：		S/N 号码：	
用户信息	姓名：		
	电话：		
	地址：		
	购买日期：		
	维修号码：		
维修单位信息 (加盖公章)	名称：		
	地址：		
	电话：		